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Zápis z 15. Valné hromady KH KO ČUS konané dne 24. června 2015 v Hradci Králové 

1a - Zahájení VH, přivítání přítomných 

Valnou hromadu zahájila předsedkyně KH KO ČUS H. Kopecká, která  přivítala především 

hosty Dr. Ladislava Malého za ČUS, Mgr. Táňu Šormovou za Královéhradecký kraj, 

Václava Shejbala za ČUS  

Poděkovala TJ Slavia Hradec Králové za poskytnutí prostor. 

KR rozhodla, že VH bude řídit Jiří Pavlíček 

Předsedající konstatoval , že byl pozván rozdílný počet delegátů za svazy a OS. Protože ale 

proběhne pouze dovolba člena KR za odstoupivšího Z. Fialu, tudíž není nutný přepočet mezi 

hlasy delegátů svazů a delegátů za TJ/SK. 

1b  - Návrh složení  pracovního předsednictva  

Byl předložen návrh na pracovní předsednictvo  ve složení 

H. Kopecká (předsedkyně KO), J. Pavlíček (místopředseda KO), J. Pekař (místopředseda 

KO), L. Malý (ČUS), J. Antoš (RK KO) 

hlasování - jednohlasně - pracovní předsednictvo bylo schváleno 

Předsedající konstatoval, že materiály VH byly zveřejněny na webových stránkách KH KO 

ČUS, vyzval přítomné k vypnutí mobilních telefonů.  

2a - Schválení programu  XV.VH  

Byl předložen návrh na schválení programu VH 

nebyla předložena žádná připomínka   

hlasování - jednohlasné - program VH  byl schválen 

2b - Schválení jednacího řádu 

Byl předložen návrh jednacího řádu  

nebyla předložena žádná připomínka  

hlasování - jednohlasné - jednací řád VH byl schválen 
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2c - Schválení volebního řádu 

Byl předložen návrh volebního řádu 

nebyla předložena žádná připomínka  

hlasování - jednohlasné - volební řád byl schválen 

3a - Volba mandátové komise a ověřovatele  zápisu 

Předsedající předložil návrh členů mandátové komise ve složení:  

D. Bořilová, E. Víšková, M. Friedrichová 

hlasování - jednohlasné - navržení členové byli schváleni 

Předsedající předložil návrh na ověřovatele zápisu 

Zápis ověří místopředsedové - J. Pavlíček a J. Pekař  

hlasování - jednohlasné - navržení členové byli schváleni 

3b - Volba návrhové komise 

Předsedající předložil návrh členů návrhové komise 

I. Šanderová,  J. Heřmánek, Z. Fiala,  

hlasování - jednohlasné - navržení členové byli schváleni 

3c - Volba volební komise 

Předsedající předložil návrh členů volební komise  

J. Langr, V. Nidrle, S. Staňková, A. Ulrichová 

hlasování - jednohlasné - navržení členové byli schváleni 

Předsedající předložil návrh na sčítacího komisaře 

 F. Jedlička - hlasování jednohlasné -  sčítací komisař byl schválen 

Předsedají konstatoval, že zápisem je pověřen J. Šmíd 

Slovo předáno T. Šormové  

 poděkovala za pozvání na VH 

 informovala o ODM Plzeň - 11. místo (bod za Pardubicemi)  

 nečekaný úspěch fotbal 3., medaile především orientační běh, atletika, ... 
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 poděkování za práci s mládeží a příprava na ODM 

 schválena krajská přihláška na ODM 2016 proběhne v Ústeckém kraji 

 v pondělí byla schválena smlouva mezi KHK a ČOV - finance 40 mil pro všechny 

kraje na podporu práce s mládeží - dofinancování dotačních a grantových programů - 

bude druhé kolo u programu - činnost dětí a mládeže  juniorská kategorie  

 popřála mnoho zdaru, především pevné zdraví  

4a - Zprávy o činnosti KH KS od XIV. Valné hromady KH KO ČUS  

Zpráva předsedkyně o činnosti KO - H. Kopecká  

 informovala o třetím roku fungování SCS 

 sdělila, že KR se schází pravidelně, má však omezené finanční prostředky, tak aby 

mohla plnohodnotně fungovat v celostátním programu 

 sdělila jak jsou plněny úkoly - usnesení  z minulé VH  

 informovala o VH ČUS v Nymburce - duben 2015 

- byla schválena změna stanov - zapsaný spolek naše KH KO - pobočný spolek 

ČUS  

- zpráva předsedy ČUS - pozitiva projekt SCS funguje, majetek je optimálně 

spravován, dluhy jsou z velké části uhrazeny, dořešena směna pozemků na 

Strahově (FAČR x Praha), sport. svazy jsou stabilizovány a dostatečně 

financování, obnova projektu Sportuj s námi, pojištění trenérů a sportů, OSA, 

Integram,  

- ustředí ČUS spolupracuje s MŠMT na koncepci sportu ČR  

- financování sportu návrhy 

- je připravováno 10 programů MŠMT  

- nápomoc při změnách os na spolky  

Zpráva místopředsedy KO J. Pekař  

 zpráva za svazy  

 svazy se schází2x do roka  

 dochází 2/3 svazů  

 výčet svazů -máme 25 svazů s licencí  

 házená - nemá krajský článek - spolupráce perfektní  

 tenis VČO - Chmelař - spolupráce 

 východočeský tenis - nespolupracujeme 

 triatlon - spolupracuje na úrovni zmocněnce 

 hokejbal - v Pardubicích 

 další sporty bez krajských svazů  

 svazy spolupracují - problematika FAČR nedodal materiál - zpráva pro hejtmana 
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 zpráva SCS - J. Šmíd 

 zaměřil se na digitalizaci dokumentů, počítačovou gramotnost 

 na TJ jsou novelou Občanského zákoníku kladeny vyšší nároky 

 od podzimu má KO nové webové stránky - krajskou a 5 okresních mutací - poděkoval 

těm, kdo se podílel 

 jsou vytvořeny emailové adresy na KO a všech OS prijemni@cushk.cz 

 krajským svazům byl rozeslán dotazník na základě kterého KR plnila usnesení VH 

 došlo úpravám příspěvků od krajských sportovních svazů - roční příspěvek 1200,- Kč 

+ za využívané služby 

 60% ročního rozpočtu KO tvoří příspěvek z ústředí na činnost SCS. Tento příspěvek 

není zdarma - v loňském roce muselo krajské SCS splnit 51 evidovaných úkolů o 

trochu menší porce je na okresních pracovištích SCS. 

 nejvyšší výdajovou položkou rozpočtu KO - nájem + služby - skoro 1/4  

 prostory KO prošly změnou - vymalovány a opraveny jsou 2 kanceláře, došlo k úpravě 

vestibulu, 

 výzva k vystěhování svazových dokumentů ze zasedačky č. 6 

  Informační systém ČUS - práce pro SCS na KO i OS 

 aktuálně je velká porce práce SCS se změnou stanov o.s. na z.s. a se zápisem do 

rejstříkových soudů 

4b - Zpráva mandátové komise 

E. Víšková  (mandátová komise)  

Sdělení o počtu delegátů   

za okresní sdružení  92% (přítomno 23 z 25) 

za krajské svazy 44% (přítomno 11 z 25)  

celkem tedy přítomno 34 delegátů z 50 pozvaných, tj. 68 % 

konstatováno, že Valná hromada KH KO ČUS je usnášení schopná 

5. - Zpráva o hospodaření za rok 2014 a návrh rozpočtu na rok 2015 

Zprávu přednesla D. Bořilová  

 hospodaření 2014 - KO a výsledky jednotlivých svazů (bez subjektivity) 

 2014 - příjmy dotace z ČUS na SCS, příspěvek z KHK, příspěvky od svazů, 

 celkové příjmy KO v 2014 ve výši 1 233 837,24 Kč, kladný hospodářský výsledek  

3871,- Kč 

 návrh rozpočtu na rok 2015 
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 vychází se z 2014 - předpoklady na straně příjmů  

6. - Zpráva předsedy revizní komise  

Přednesl  předseda J: Antoš 

 informoval o pravidelné účasti RK na jednání KR KH KO a poradách svazů 

 byl vytvořen statut RK - schválen minulou VH KO 

 RK provedla kontrolu smluv o součinnosti 

 RK konstatovala vytvoření nových webových  stránek 

 RK kontrolovala účetnictví KO a účetnictví svazů 

 nebyla navržena žádná nápravná opatření  

7. - Dodatečná volba člena KR  

předseda volební komise  V. Nidrle konstatoval, že Z. Fiala (mandát za TSUT - OS Trutnov) 

se vzdal funkce - konstatoval kolik je potřeba hlasů k volbě nového člena za komoru  

okresních sdružení 

jediný kandidát Jaroslav Havlina  

hlasování 22 pro - 1 zdržel  

Jaroslav Havlina byl zvolen členem KR 

8. - Diskuse a rozprava k bodům dle programu 4 - 6  

Předsedající vyzval k diskusi - rozpravě 

L. Malý - za VV ČUS 

 český sport nevzkvétá, chybí zdroje pro nejnižší články 

 sport se musí dělit na 2 části, máme nejen výkonnostní, ale především ten, kde se 

hýbou děti 

 v současné situaci svazy mohou minimálně dobře přežívat 

 oblast TJ je co napravovat a zlepšovat  

 MŠMT - 10 programů připraveno - snad příští rok  

 z 300 milionu do programu je výrazně méně  

 nedostává se na opravy a údržbu zařízení  

 nutno navýšit finance ze SR  

 sportovní prostředí se na tvorbě SR podílí cca 3% - 200 tis. lidí je zaměstnáno ve 

sport. prostředí  

 snaha samostatný orgán pro sport - vlastní rozpočet 

 nejvíce trpí TJ a SK  

 táhneme za jeden provaz  
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V. Shejbal - člen VV ČUS za "východočeský koš" 

 připomenul, je členem za náš koš, schází se po jednání VV ČUS z krajskými SCS – 

kterým poskytuje informace z VV ČUS, které předávají dále svým krajským svazům a 

zástupcům TJ/SK v okresech.  

 prioritně se na ČUS řešili finančně svazy (některé)  

 nyní je úkol řešit okresy a nejnižší články TJ 

 není spokojený s tím, co VV ČUS udělal směrem dolů - vystupovalo se málo aktivně 

 jsou sice nějaké přísliby, snad se budou realizovat  

 republikové svazy mají přímý vstup na MŠMT - výhoda - zdroj peněz 

 pro některé sportovní svazy je poslední (nejnižší)  článek - krajské tréninkové centrum 

mládeže (níže nevidí) 

 v lednu 2016 končí - budou nové volby popřál zdar při volbě  

Otevřená rozprava  

J. Langr - 5 připomínek  

  informoval o výjezdních jednáních VV ČUS do krajů (Jižní Morava, Jižní Čechy, 

Ústí nad Labem)  bude Ostrava - otázka zda jsme vůbec na řadě?  náš hejtman nebude 

již kandidovat  

 návrh do usnesení - 30. ledna 2015 bude volební VH ČUS  - delegovat kvalitního 

zástupce - člena VV 

 poděkovat Z. Fialovi za práci pro KR  

 zamyšlení nad ODM a špatnými umístění naší výpravy  

 je překvapen malou účastí  svazů na dnešní VH? - minule bylo alespoň 17 

 SCS fungují - perspektiva výhled - 2-3 lidi na okresech - je toho hodně - 

multifunkčnost pracovníka  

 bude nový Informační systém - hodně práce  

V. Shejbal reakce na ODM  

proběhlo 7 letních a 6 zimních ODM - sám osobně byl na 11 ODM - rozhodující jsou 

medailově velké sporty - je možné že plavec udělá 6 medailí - nedá se srovnávat s 

kolektivními sporty   

V. Nidrle konstatoval malou účast delegátů za svazy  

F. Karlík  

dotace na mládež - nepravidelná činnost na mládež   

základ pohybová aktivita mládeže  
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H. Lhotská - OS Náchod  

připomínka k vyúčtovávání dotací  

J. Medek - plavání  

 problematika udržitelnosti sportovišť 

 financování je přes svaz - nějak to běží - podmínky dotací do 15. července  

 z KHK bylo dříve více, dostávali 45 tis, posléze polovinu nyní 1/4 

J. Šmíd - pozvánka na tuto VH - informace svazům v polovině května emailem s dodatkem 

smluv o součinnosti, byla rozprava o VH na poradě svazů - na poradě svazů nominováni 

členové komisí, informace o VH je také v zápise z porady svazů (zaslána v pondělí 22.6.).  

Zamyšlení jaký termín je vhodný k uspořádání VH - podzim, víkend? 

V. Shejbal - informace o příspěvcích krajů do sportu – kraje Pardubický a Královehradecký 

se navzájem informují a snižují příspěvek na sport  - na krajích nepracují (nejsou zvoleni) 

sportovci   

J. Pekař  

 dochází do výboru pro sport a VČA na KHK  

 mandatorní výdaje KO - doporučuje jasně dát do rozpočtu  

 těžko přijmeme pracovníka z FTVS a zaplatíme (nejsou prostředky) 

 papírování kolem grantů - předpokládá, že bude ještě hůře - informace z jednání 

výboru 

 hodně peněz schvaluje výbor mimo dotace, jen přes žádost  

L. Malý  

  semináře na KO (spojené s jednání m VV ČUS)  zatím pořádány na příznivějších 

krajích - snaha objet všechny kraje  

 nelze se prát o ohlodanou kost - všichni máme málo 

 nutné zvýšit příspěvek do sportu ze SR o 2-3 miliardy  

 nutno podpořit TJ - práce s mládeží (trenéři)  

 kluci v trenýrkách, kde jsou ? - podpora 

 svaz řeší především repre, někdo ještě tréninková centra mládeže  

 20% rodin nemá na to aby děti sportovaly 

 SCS (kraj, okres) - zdroje nejsou dostačující - snaha poskládat z více zdrojů  

 vyúčtování dotací -probíhala kontrola NKÚ - bez závad - v tisku něco jiného - ČUS 

zvažuje žalobu   

 sport ve školách potřeba  

  dotace - možnosti zdrojů stát, kraje, obce 
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9.  - Usnesení XV. Valné hromady KH KO ČUS 

Návrhová komise předložila návrh usnesení  

U S N E S E N Í 

XV. Valné hromady KH KO ČUS 

konané dne 24. 6. 2015 v Hradci Králové 

 

Valná hromada složená ze zástupců okresních sdružení ČUS Královéhradeckého kraje a 

zástupců krajských sportovních svazů (komisí) působících na území Královéhradeckého kraje 

ve smyslu stanov ČUS:  

 

I. schválila  

1. Zprávy o činnosti KH KO ČUS  

2. Zprávu o hospodaření KH KO ČUS za rok 2014  

3. Rozpočet KH KO ČUS na rok 2015  

4. Zprávu revizní komise  

5. Volbu člena Krajské rady KH KO ČUS Jaroslava Havlinu 

 

II. potvrzuje 

- ve funkci předsedkyně KH KO ČUS Hanu Kopeckou, zvolenou volební valnou 

hromadou dne 9. září 2013 

- ve funkci místopředsedy KH KO ČUS Ing. Jiřího Pavlíčka, zvoleného volební valnou 

hromadou dne 9. září 2013 

- ve funkci místopředsedy KH KO ČUS Mgr. Jiřího Pekaře, zvoleného volební valnou 

hromadou dne 9. září 2013 

- ve funkci členů Krajské rady KH KO ČUS Mgr. Františka Vitocha, Mgr. Jana Langra, 

Ilonu Šanderovou, Lucii Balášovou, Libora Šnajdra, Ing. Oldřicha Bartoška, Ing. 

Jaroslava Šmída, zvolené volební valnou hromadou dne 9. září 2013 

- ve funkci předsedy revizní komise Josefa Antoše, zvoleného volební valnou hromadou 

dne 9. září 2013 

- ve funkci členů revizní komise Ing. Františka Karlíka, Petera Faltuse, zvolené volební 

valnou hromadou dne 9. září 2013 
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III. vzala na vědomí  

1. Informaci o financování KO v roce 2015 z Královéhradeckého kraje a ČUS  

 

IV. ukládá krajské radě 

1. trvale se snažit o snížení nákladů na činnost pracoviště KO  

2. trvale působit na informovanost okresních pracovišť SCS, krajských svazů, TJ/SK o 

možnostech dotačních programů v roce 2016 

3. i nadále napomáhat TJ/SK k registraci pod nového občanského zákoníku 

4. vybrat zástupce pro volbu VV ČUS v roce 2016 

5. odstranit nedostatky v případě svolání příští VH 

 

Návrh usnesení po zapracování změn a připomínek byl schválen:  

 

CELKOVĚ pro:  34 proti:  0  zdrželi se:  0  celkové  100 %  

 

Výsledek: usnesení bylo schváleno  

 

10. - Závěr XV. Valné hromady KH KO ČUS 

Předsedkyně KH KO ČUS poděkovala  za aktivní účast na jednání. Všem popřála především 

pevné zdraví.  

Ukončila patnáctou Valnou hromadu - konstatovala, že se zřejmě sejdeme za rok, tedy 

koncem června roku 2016. 


